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Koosolek algas kell 17.30, lõppes kell 18.45 

Koosolekut juhatas: Anu Faelmann-Klaus  

Protokollis: Ellu Tapp 

Koosolekust võttis osa: lasteaia direktor, õppejuht, 2 õpetajate esindajat, 16 lapsevanemat rühmade 

esindajatena ja valla esindaja (vt Lisa 1).  

 

Esimese asjana tänab lasteaia direktor Anu Faelmann-Klaus lapsevanemaid, kelle osalus 

hoolekogus on lõppemas nende esindatavate laste kooli siirdumisega. 

 

PÄEVAKORD:  

1. 2024/25 õppe- ja kasvatustöö kokkuvõte 

2. Alusharidusseadus 

3. Rühmad 2025/2026 

4. Suvised töökorraldused juunist 

5. Muud küsimused  

 

1. 2024/25 õppe- ja kasvatustöö kokkuvõte 

Lasteaia direktor annab ülevaate õppeaastat iseloomustavatest numbritest. (Vt. Lisa 2). 

Õppe- ja kasvatustöö kokkuvõtte tegemiseks saab sõna õppejuht Kairi Tamjärv:  

„Olulisemateks märksõnadeks õppeaastast oli meil mäng ja mängukeskkonna loomine nii õues kui 

toas.“ 

Toob näited uuendustest: legoseinad all koridori galeriis, mängunurgad üleval, raamatunurgad, 

rühmasisesed ümberkorraldused, mängukoolitused õpetajatel.  

Ülevaade toimunud arenguvestlustest, tugiteenustest, sündmustest-ettevõtmistest. (Vt Lisa 3). 

Eestvedamise ja juhtimise poolega jätkab direktor: laste rahulolu-uuring, kaasajastati 

ametijuhendeid, uuendati riskianalüüsi koostöös Terviseametiga, PTA külastused, õueala 

ohutushinnang, jäneste nutipuur, tugiteenuste arengud. Põhiinvesteering läheb Hulja majja: tehakse 

remonttöid, kaasajastatakse elekter. Kadrinas õuevalgustuse plaanid, akende kiletamise hange. 

Saali põranda lihvimise ja õlitamise hinnapakkumise võetud, läheb töösse seekord. Juba on 

eraldatud sõimealalt kiiged aiapiirde uue asetusega.  

Õpetajaabisid sai koolitada, õpitu rakendamine rühmades.  

Õpetajatepäeva tähistamise meenutus, tänusõnad. 

Kahe uue õpetaja tutvustamine, õppeplaanid. 



Õpetajate tunnustused aasta eest. (Vt Lisa 4). Üleskutse lapsevanematele esitama enda laste 

rühmade õpetajaid tunnustustele. 

Arutelu esitamise protsessi töömahust ja lapsevanemapoolse esitamise siirusest-mõjuvusest. 

Jätkab direktor koostööprojektidega: koolist välja langemise ennetamise võrgustikuga kohtumised, 

Imeliste Aastate koolituse toimumine ja võimalikkus tulevikus, koostöö Kadrina Keskkooliga 

(koolieelikute päev koolis, LEGO-üritus), sündmused koostöö Noortekeskusega; raamatukogu, 

spordikeskus jt.  

Tutvustab koduleheuuendusi – julgustab vaatama minna. 

Kommentaar valla esindajalt: „Maja ees ei saa enam kihutada.“ Arutelu turvalisemaks tehtud 

liikluse teemal. 

 

2. Alusharidusseadus  

Direktor toob välja kohad alusharidusseadusest, millega on juba tegeletud: kaduvad mõisted. (Vt. 

Lisa 5). 

Arutelu miinimumkoosseisude nõuete muudatuste võimalikest mõjudest töökorraldusele. 

Direktor tutvustab teisi muudatusi: kvalifikatsiooninõuete kehtestamist abiõpetajale, hoolekogu 

vähenenud ülesanded, kaasava hariduse põhimõtte rakendamine, rühma moodustamise alused. (Vt 

Lisa 6). 

 

3. Rühmad 2025/2026  

Direktor tutvustab Kadrina ja Hulja rühmi õppeaastal 2025/2026. (Vt Lisa 7). 

Küsimus: Kui palju on mitte Kadrina sissekirjutusega lapsi? 

Vastus: Ma praegu peast ütlen kaks, üks on ka järjekorras. 

Küsimus: Kas Ene jätkab? 

Vastus: Me ei tea, et ta ei jätkaks. Homme on viimane logopeedipäev, siis saame rääkida sellest.  

Direktor kutsub üles laste rahulolu-uuringut täitma. 

 

4. Suvised töökorraldused juunist 

Direktor selgitab töökorraldust. Hulja maja läheb kinni pärast jaanipäeva – varsti pannakse üles 

täpne töökorraldus nende jaoks, kes Huljalt Kadrina siirduksid. Kokku lähevad koolieelikute 

rühmad, vastavalt vajadusele koostatakse valverühmad. Eesmärk on lasta töötajatel suvega ära 

puhata. 

 

5. Muud küsimused 

• Laadapäev/kogukonnapäev 

Küsimus: Kas laadapäeva osas on midagi otsustatud? 

Vastus: Kõigil on üksmeel, et teha seda kogukonnapäeval, aga mõtteid on erinevaid, kuidas 

lahendada ja uut moodi teha. Kaalutakse toidutänava stiilis laata. 

Pikem arutelu müügilettide ja müüjate kohta, oma kogemused. Arutatakse tulu kasutamise 

mõtteid – batuut, elamused, väljasõidud. 
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